
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde onsdag d. 08.02. 2023 kl. 17.00 – 19.30 

Deltagere:  Carina Faaborg, Jesper Prins, Thomas Uth, Ivan Børsting, Anne Thidemann, Anna 

Crawford, Rasmus, Per Lund, Elevrepræsentanter, Daniel Storsveen, Trine Dahl, Dan Andersen, Ivan 
Børsting og Lise Juul Agerholm 

SFO-forældrerådet er deltagende 

Afbud: Rasmus Philkær, Kirsten Aa og Jesper Prins 

Referent: Lise Juul Agerholm 

Sted: Højvangskolen 

 

1. Nyt fra formanden 
Rasmus holder en pause fra bestyrelsesarbejdet.  
 

2. Nyt fra SFO-forældreråd 
SFO-Forældrerådet ønsker flere forældre-stemmer i spil. Derfor skal forældrerådet være mere 
synlige blandt forældre. 
Der er en fin socialkapital-måling blandt medarbejdere i SFOen 
Der er drøftet, hvorledes ressourcerne bruges bedst i SFO.  
Der skal afholdes en SFO-sommerfest i maj, hvor forældrerådet bliver vigtige aktører 
Der er drøftet brug af IT i SFO-rammen 
Store lugteudfordringer fra toiletter – toiletter udbedres til april. 
Glemt tøj – hvordan kan det blive mere synligt. 
 

3. Nyt fra elevrådet. 
Toiletterne er i dårlig stand. 
Nu vil eleverne rent faktisk gerne i Rema. Ledelsen tager action på opgaven. 
Klude-problematik – de unge er optaget miljøet. 
Eleverne er er nysgerrige på pause-aktiviteter og er inddraget i processen.  
Eleverne på 9. årgang er i dialog med ledelsen omkring sidste skoledag. 

 
4. Nyt fra ledelsen 

Der er etableret nye uderumsfaciliteter til mellemtrin og udskoling. Det er færdigt 1. marts. 
 
I udskolingens fællesområde er der indkøbt møbler, som brandmyndighederne har godkendt. 
 
Vi er den skole, der ødelægger flest chromebooks i Aarhus Kommune. Det er en ærgerlig kultur. 
 
Ledelsen afholder lige nu tilkendegivelsessamtaler med alle lærerne, hvor de kan ytre, hvad de har 
af tilkendegivelser til næste års planlægning 
 



 
 
 
Fra uge 8 vil de nye principper for mobilpolitik træde i kraft. Se nedenfor. 
 
Bestyrelsen præsenteres for retningspapir 3.0 og 4.0. 
 
Bestyrelsen er nysgerrige på Collabrlearn – Dorthe (leder af Børnefællesskab) præsenterer den 
gode undervisning i Børnefællesskab til næste bestyrelsesmøde.  
 
Der er blevet afholdt Læringssamtale med deltagelse af skolebestyrelsesformanden. Tema var 
udvikling af Klassekonferencer 
 

 
5. Nyt fra medarbejderne  

Der er intet fra medarbejdere. 
 
 

6. Nyt fra de skolefrivillige 
Der er ikke deltagelse fra de skolefrivillige. 

 
7. Nyt fra foreningsrepræsentant  

Sommerskole er desværre aflyst i år. 
Der ydes et stort arbejde omkring den nye hal. Det betyder, at hallen muligvis kan stå færdigt 
sommer 24. 
Idrætsforeningen vil gerne i dialog med skolen og dagtilbud vedr. fællesbrug af hallen. 
 
 

8. Besparelse på Børn og Unge. 
Højvangskolen bliver ikke direkte ramt af besparelsen 
Kåre præsenterer Budget og regnskab til næste møde. Der sendes materiale ud forud for mødet. 

 
 

9. Status på mobilfri skole 
To lærere har udarbejdet en proces, hvor børn og unge er blevet inddraget i, hvorledes de fede 
frikvarterer skal se ud, når mobilen nu er væk. 
Der er etableret en masse aktiviteter og flere vil komme til løbende. 
 
 
Derudover skal alle lærere møde kl. 7.50 og føre tilsyn i klasserne før kl. 8 fra uge 8.  
 

10. Bevægelse i skolen 
Anne Thidemann præsenterer eksempler på små lege, som kan integreres i undervisningen. 
 
 

11. Referat godkendt 
Næste møde er d. 12. april 

 


